



# 「第一次業主特別大會」預會

## Seminars of the pre-meeting of "The First Extraordinary General Meeting"

法團管理委員會及管理公司將於以下日期及時間舉行上述講解會，講解「第一次業主特別大會」議決之事項，歡迎各業戶踴躍參與!)，敬請留意及歡迎各業戶踴躍參與!

The captioned meeting will be held on following schedule by I.O.C & The Management Office, we will explain the resolution items in the Captioned Meeting. Owners are welcome to actively participate.

日期 Date	時間 Time	地點 Venue
2021 年 9 月 30 日 30 September 2021	晚上 8:00 至 10:00 8:00p.m. to 10:00p.m.	本苑下車場康樂室 Recreation Room on LG/F Carpark
2021 年 10 月 2 日 2 October 2021	下午 3:00 至 5:00 3:00p.m. to 5:00p.m.	

參與方法 : 煩請各業戶填妥回條，並於 2021 年 9 月 27 日或之前交回管理處或致電 2646 1859 報名登記。

How to join: Please fill-in the reply slip and return it to the Management Office on or before 27 September 2021, or call 2646 1859 for registration.





# 「第一次業主特別大會」預會

## Seminars of the pre-meeting of "The First Extraordinary General Meeting"

法團管理委員會及管理公司將於以下日期及時間舉行上述講解會，講解「第一次業主特別大會」議決之事項，歡迎各業戶踴躍參與！，敬請留意及歡迎各業戶踴躍參與）

The captioned meeting will be held on following schedule by I.O.C & The Management Office, we will explain the resolution items in the Captioned Meeting. Owners are welcome to actively participate.

日期 Date	時間 Time	地點 Venue
2021年9月30日 (星期四) 23 September 2021 (Thursday)	晚上 8:00 至 10:00 8:00p.m. to 10:00p.m.	本苑下車場康樂室 Recreation Room on LG Carpark
2021年10月2日 (星期六) 25 September 2021 (Saturday)	下午 3:00 至 5:00 3:00p.m. to 5:00p.m.	

參與方法： 煩請各業戶填妥下列回條，並於 2021 年 9 月 27 日或之前交回管理處或致電 2646 1859 報名登記。

How to join: Please fill-in the reply slip and return it to the Management Office on or before 20 September 2021, or call 2646 1859 for registration.

✂

### 回 條 / Reply Slip

致：碧濤花園第一期管理處  
To: Management Office of Pictorial Garden Phase I

本人(姓名: \_\_\_\_\_)為 \_\_\_\_\_ 閣 \_\_\_\_\_ 樓 \_\_\_\_\_ 室之業戶，將會出席 2021 年 9 月 30 或 10 月 2 日舉行之「第一次業主特別大會」。

I, name: \_\_\_\_\_, of Flat \_\_\_\_\_, \_\_\_\_\_/F, \_\_\_\_\_ Court, will attend the pre-meeting of the first extraordinary general meeting on 30 September 2021 or 2 October 2021.

業戶簽署  
Signature: \_\_\_\_\_

聯絡電話  
Tel. No. : \_\_\_\_\_

日期  
Date: \_\_\_\_\_

